
                                               Protokół Nr VI/2015 
 
sesji Rady Gminy Skrwilno odbytej 10 kwietnia 2015r. w Urzędzie Gminy  
w Skrwilnie. 
 
 
 Sesję otworzył przewodniczący Rady Gminy Robert Celebucki, który przywitał 
radnych i zaproszonych gości. 
Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w sesji 
uczestniczy 15 radnych, wobec tego rada może podejmować prawomocne 
uchwały. Obecność radnych i zaproszonych gości przedstawiają załączone do 
protokołu listy obecności. 
Rada w obecności 15 radnych  jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniej 
sesji. 
Do zaproponowanego porządku obrad nie wniesiono uwag. 
Porządek obrad  przedstawia się następująco: 

1.   Sprawy organizacyjne: 
     a) otwarcie, 
     b) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 
     c) przyjęcie porządku obrad.        
2. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości 
stawki tej opłaty na terenie Gminy Skrwilno. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu 
uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie 
Gminy Skrwilno. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu gminy 
na 2015 r. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2015-2023.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych na terenie gminy oraz warunków i zasad 
korzystania z tych przystanków. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów wraz z liczbą 
punktów na II etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych 
przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Skrwilno. 



9. Sprawozdanie wójta z działalności między sesjami. 
10. Wolne wnioski i zapytania. 
11. Zakończenie obrad. 
 
 

Ad. 2. 
 Wójt przestawił uzasadnienie do projektu uchwały. Nikt z radnych nie zabrał 
głosu. Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Rada w obecności 15 radnych 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VI/34/15 w sprawie wyboru metody opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty  na 
terenie Gminy Skrwilno. Uchwała wraz z uzasadnieniem stanowią załączniki do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad.3. 
Wójt przestawił uzasadnienie do projektu uchwały .Nikt z radnych nie zabrał 
głosu w dyskusji nad projektem uchwały. 
Przewodniczący  rady odczytał projekt uchwały.  Rada w obecności 15 radnych 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VI/35/15 w sprawie terminu, częstotliwości i 
trybu uiszczenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.. Uchwała 
wraz z uzasadnieniem stanowią załączniki do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.4.  
 Wójt  przestawił uzasadnienie do projektu uchwały .Nikt z radnych nie zabrał 
głosu. Przewodniczący  rady odczytał projekt uchwały.  Rada w obecności 15 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VI/36/15 w sprawie ustalenia wzoru deklaracji 
o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Skrwilno.  
 Uchwała wraz z uzasadnieniem stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 5. 
Skarbnik Gminy Mirosława Sobiech przestawiła uzasadnienie do projektu 
uchwały zmieniającej budżet gminy na 2015 r..Nikt z radnych nie zabrał głosu 
w dyskusji nad projektem uchwały. 
Przewodniczący  rady odczytał projekt uchwały.  Rada w obecności 15 radnych 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VI/37/15 zmieniającą uchwałę w sprawie 
budżetu gminy na 2015 r.. Uchwała wraz z uzasadnieniem stanową załączniki 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 6. 



Skarbnik Gminy Mirosława Sobiech przestawiła uzasadnienie do projektu 
uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową na lata 2014-2023.Nikt 
z radnych nie zabrał głosu w dyskusji nad projektem uchwały. 
Przewodniczący  rady odczytał projekt uchwały.  Rada w obecności 15 radnych 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VI/38/15 zmieniającą uchwałę w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014-2023. Uchwała wraz z 
uzasadnieniem stanową załączniki do niniejszego protokołu. 
 
 
 Ad. 7. 
Wójt  przestawił uzasadnienie do projektu uchwały .Nikt z radnych nie zabrał 
głosu w dyskusji nad projektem uchwały. 
Przewodniczący  rady odczytał projekt uchwały.  Rada w obecności 15 radnych 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VI/39/15 w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych na terenie gminy oraz warunków i zasad korzystania z tych 
przystanków. Uchwała wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Ad. 8 
Danuta Szymańska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. Nikt z 
radnych nie zabrał głosu w dyskusji. Przewodniczący rady odczytał projekt 
uchwały. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 
V/40/15 w sprawie określenia kryteriów wraz z liczbą punktów na drugim etapie 
postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podatkowych prowadzonych przez Gminę Skrwilno. 
Uchwała wraz z uzasadnieniem stanowią załączniki do niniejszego protokołu.. 
 
Ad.9 
Wójt złożył sprawozdanie z działalności za okres między sesjami. Poinformował 
o opracowywaniu fiszek do projektów na najbliższe lata oraz o opracowaniach 
dokumentów do tych zadań, które również kosztują dużo pieniędzy , a nie 
wszystkie z nich będą środkami kawalifikowalnymi przy realizacji zadania, ale 
bez tych dokumentów nie ma mowy o złożeniu wniosku inwestycyjnego.  
Następnie wójt mówił o programie gospodarki niskoemisyjnej dla gminy, który 
jest w trakcie opracowywania. Poinformował również , że w dniach 28 i 29 
kwietnia będzie zbiórka elektrośmieci .Prosił obecnych , aby informowali 
pozostałych mieszkańców gminy o sprawdzanie w Starostwie w Rypinie zmian  
geodezyjnych swoich nieruchomości, bo okazuje się że są różnice i trzeba to 
skorygować. 
Wójt poinformował, że przy realizacji zadania „budowa drogi do Przywitowa „ 
nastąpiła konieczność przebudowa sieci telekomunikacyjnej usytuowanej w 
drodze. 



 
Ad. 10. 
Sołtys sołectwa Skudzawy powiedział, że sołtysi mają coraz więcej obowiązków 
i należałoby zwiększyć im ryczałt. 
Sołtys Czarni Małej pytał Pana Starostę , czy będzie remont grogi Czarnia Duża 
–Czarnia Mała , która jest bardzo zniszczona. 
Pan Starosta odpowiedział, że po sesji będzie rozmawiał z Wójtem w sprawie 
dróg na terenie gminy Skrwilno. 
 
Ad. 11. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący rady zamknął 
sesję. 
 
   Protokolant:                                                 Przewodniczący Rady 
 
Danuta Szymańska                                          Robert Celebucki 
 


